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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 

Z A P I S N I K  
12. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 5. 3. 2020 ob 17. uri,  

v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 
 
 
Sejo je vodila županja Vera Markoja in ugotovila, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta: Miha Horvat, 
Marija Ternar, Irena Nerad, Damijan Hozjan, Jožica Vaupotič, Romana Lebar, Milan Gabor, Goran Maučec, Boris 
Kreslin, mag. Roman Kolenko, Dominik Horvat, Anton Radman in Ludvik Horvat. 
Odsotnost je opravičil: Dušan Utroša. 
Odsoten: dr. Matej Kolenko. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan in Stanko Lebar - občinska uprava, Andrej Bedek - Vestnik.  
 
Ad/1  
Županja Vera Markoja je ugotovila, da je prisotnih 13 članov OS, da je OS sklepčen in pod 
 
Ad/2 
predlagala naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 12. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava osnutka Statuta Občine Črenšovci, 
5. Obravnava predloga sprememb Pravilnika o enkratni denarni pomoči za novorojence v Občini 

Črenšovci,  
6. Obravnava predloga Pravilnika o sofinanciranju ravnanja z azbestnimi odpadki v Občini 

Črenšovci, 
7. Obravnava predloga Odloka o javnih gospodarskih službah v Občini Črenšovci, 
8. Tekoče zadeve in 
9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta, 

ki so ga člani OS soglasno sprejeli. 
 
Ad/3 
Županja je podala pregled zapisnika in realizacijo sklepov 11. seje OS, ki je bila 28.1.2020.  
 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet  SKLEP štev. 0320-12/2020-112: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrdi zapisnik 11. seje OS, ki je bila 28.1.2020. 
 
Ad/4 
Županja je pojasnila, da je od sprejema statuta bil že večkrat spremenjen Zakon o lokalni samoupravi in ostala 
zakonodaja, ki ureja statutarno ureditev občine in je potrebno statut uskladiti, zato se predlaga obravnava in 
sprejem novega statuta. Na  predlog OS s prejšnje seje so pri osnutku statuta označene bistvene spremembe in 
dopolnitve določil v primerjavi z veljavnim statutom. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se določilo o predlaganju amandmajev ob sprejemanju odloka, ki ga 
vsebuje veljavni statut (110. člen), osnutek statuta pa ne, vključi v predlog novega poslovnika občinskega sveta. 
 
Županja je povedala, da bo predlog vključen v poslovnik. 
 
Ker na predloženi osnutek statuta ni bilo pripomb je županja predlagala, da se predlog Statuta Občine Črenšovci 
sprejme po enofaznem postopku. 
 
Soglasno je bil sprejet  SKLEP štev. 0320-12/2020-113: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Statuta Občine Črenšovci. 
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Ad/5 
Županja je predstavila predlog sprememb Pravilnika o enkratni denarni pomoči za novorojence v Občini 
Črenšovci v katerem je na podlagi sprejetega proračuna za leto 2020 predlagana enkratna denarna pomoč za 
novorojence v višini neto 200 EUR. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se razmisli o vključitvi določila, da ima občina pravico preveriti če ima 
vlagatelj poravnane vse obveznosti do občine in javnih zavodov, katerih ustanoviteljica je in izvajalcev 
gospodarskih javnih služb za občino. V primeru neporavnanih obveznosti bi občina imela  možnost, da dolg 
poračuna pri izplačilu enkratne denarne pomoči za novorojenca izterja oziroma v primeru, da dolg presega višino 
enkratne denarne pomoči, pomoči ne izplača. Tudi podjetniki in kmetje morajo, ob prijavi na razpis za dodelitev 
sredstev, imeti poravnane vse obveznosti do občine. 
 
V razpravi so sodelovali Damijan Hozjan, Anton Radman, mag. Roman Kolenko, Milan Gabor, Ludvik Horvat in 
Jožica Cigan, ki so ugotavljali, da glede na poznane dolžnike učinka pri izterjavi ne bi bilo, prav tako pa bi se 
porušili cilji in nameni te pomoči.  
 
Po končani razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP štev. 0320-12/2020-114: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog sprememb Pravilnika o enkratni denarni pomoči za 
novorojence v Občini Črenšovci.  
 
Ad/6 
Županja je predlagala obravnavo predloga Pravilnika o sofinanciranju ravnanja z azbestnimi odpadki v Občini 
Črenšovci, predloženega s strani svetniške skupine NSi na prejšnji seji OS. 
 
Damijan Hozjan, član OS, je ob dikciji določila pravilnika, da se odstranjuje azbestna kritina, imel pomislek in 
vprašal, ali to pomeni, da se že odstranjena in skladiščena azbestna kritina ne sofinancira in ali bomo s 
predlaganim pravilnikom dosegli zastavljene cilje. 
 
Po končani razpravi, v kateri so sodelovali še Anton Radman in Miha Horvat, so člani OS z 11 glasovi za in 2 
proti, od 13 prisotnih članov sprejeli SKLEP štev. 0320-12/2020-115: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Pravilnika o sofinanciranju ravnanja z azbestnimi 
odpadki v Občini Črenšovci, ki se v 5. členu dopolni z novo alinejo, ki glasi:  

 fotografijo objekta, s katerega se odstranjuje azbestna kritina neposredno pred odstranitvijo. 
 
Ad/7 
Županja je povedala, da ima občina sprejet Odlok o gospodarskih javnih službah v Občini, ki ne opredeljuje 
gospodarskih javnih služb v skladu z novim ZGJS in predstavila cilj sprejema predloga odloka. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je predlagal, da se glede na novost v odloku, da za varstvo uporabnikov javnih 
dobrin skrbi Svet za varstvo pravic uporabnikov javnih dobrin, ki ga ustanovi občinski svet, določimo koliko članov 
šteje svet. 
 
Po končani razpravi so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-12/2020-116: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Odloka o javnih gospodarskih službah v Občini 
Črenšovci z dopolnitvijo 16. člena, ki glasi »in šteje tri člane«. 
 
Ad/8 
1) 
Županja je člane OS seznanila s predlogom NK Črenšovci o rekonstrukciji objekta tik ob nogometnem igrišču v 
Črenšovcih in pojasnila, da obstoječi objekt ni geodetsko očitan. Člani OS so vpogledali v idejno zasnovo 
predloga. 
 
Razpravljali so Anton Radman, Damijan Hozjan, mag. Roman Kolenko, Miha Horvat. 
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Po razpravi so člani OS zavzeli stališče, da je OS sprejel strategijo razvoja občine za čas 2018-2023, o kateri je 
bila organizirana široka razprava in predlagali, da se k obnovi športnega parka pristopi celovito. 
 
2) 
Vera Markoja, županja, je svetnike seznanila še: 
– s čistilno akcijo, ki bo v občini potekala v soboto, 18. aprila 2020, na kateri bosta sodelovali tudi obe osnovni 

šoli; 
– s potekom odstranitve dreves in korenin pri cerkvi na Gornji Bistrici, na pobudo PGD in VO Gornja Bistrica; 
– s prijavo projekta »Kaj nas uči Mura?«, ki zajema prenovo lesenega dela pri Kantini, na javni razpis LAS; 
– z odobreno raziskavo dveh vrtin za tretji vodni vir; 
– o srečanju podjetnikov z županjo na temo pospeševanja malega gospodarstva in dodeljevanja sredstev za 

pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Črenšovci; 
– da se občina poteguje s projektom ČN za sredstva na B listi, skupaj še s šestimi občinami. 
 
3) 
Anton Radman, član OS in predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, je predstavil stališča in 
sklepe sveta, sprejete na seji, dne 14.2.2012. 
 
Ad/9 
Svetnika Boris Kreslin in Anton Radman, sta na predlog svetnika Damijana Hozjana, članom OS pojasnila, da sta 
si ogledala potek del na ČN Bistrica, kjer sta bila  s strani izvajalca in nadzornega organa seznanjena s potekom 
gradnje. 
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, po informaciji, pridobljeni s strani ravnateljice na seji Sveta zavoda 
Osnovne šole Prežihovega Voranca Bistrica, da streha na šoli še vedno pušča, da kot lastniki zgradbe 
odreagiramo, da se prepreči nadaljnja škoda na stavbi. 
 
Miha Horvat, član OS, je postavil vprašanja glede: 
– promocijske knjižnice o podjetnikih v občini; 
– razširitve dovozne poti med Kleklovim domom in sosednjo večstanovanjsko stavbo; 
– oglasnih panojev in košev ter predlagal, da se pripravi idejna zasnova oziroma  pristopi k celostni podobi 

ureditve s strani strokovnjaka; 
ter predlagal: 
– da se obvesti občane o Wi-fi točkah v občini; 
– da se preverijo stare žice in kabli na drogovih, po informacijah neuporabne infrastrukture, in odstranijo; 
in opozoril: 
– da predvidena sredstva, 8 EUR po udeleženki na prireditvi ob praznovanju dneva žena in materinskega 

dneva ne bodo zadoščala. 
 
Županja je pojasnila, da so kontakti za promocijsko knjižico podjetnikov pridobljeni, potrebno jih je še urediti, 
dovozna pot se bo urejala ob ugodnih vremenskih razmerah, glede oglasnih panojev pa se opravi ogled sedanjih 
in pripravi idejna zasnova..  
 
Na tematiko finančnih sredstev ob 8. marcu in materinskem dnevu, oglasnih panojev ter košev so razpravljali 
svetniki Damijan Hozjan, mag. Roman Kolenko, Romana Lebar.   
 
Boris Kreslin, član OS, je na pobude dane s strani članov Društva upokojencev Črenšovci, invalidov in vaškega 
odbora Gornja Bistrica predlagal naslednje: 
– pri večgeneracijskem centru v Črenšovcih (stari vrtec) se naj zunaj uredi rusko kegljišče za treninge članov  

DU in rekreacijo občanov ter balinišče; 
– v Kleklovem domu bi bilo potrebno poskrbeti za invalide, ki sedaj nimajo primernega dostopa do sedeža 

občinske uprave, sejne in poročne dvorane ter krajevnega urada; 
– pristopi se naj k ureditvi pešpoti od broda na Gornji Bistrici do kantine  
in vprašal: 

 kako daleč je projekt kolesarske steze Bistrica – Melinci. 
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Županja je pojasnila, da so soglasja lastnikov zemljišč ob kolesarski stezi pridobljena, potrebna je še presoja 
prometne varnosti, ki je v pripravi. 
 
Mag. Romana Kolenka, člana OS, je zanimalo kako daleč je zemeljski plinovod v občini, ali so že znani rezultati 
razpisa Fundacije za šport in kako daleč je pripravljen dokument o razvoju turizma v občini. 
 
Županja je pojasnila, da je podpisana koncesijska pogodba z operaterjem distribucijskega sistema Petrolom, 
rezultati javnega razpisa Fundacije za šport še niso objavljeni, glede razvoja turizma v občini je opravljena in 
obdelana anketa ter pripravljen osnutek dokumenta. 
 
Milan Gabor, član OS, je opozoril, da se ograja ob čistilni napravi v Trnju zarašča z vejevjem dreves. 
 
Irena Nerad, članica OS, je povedala, da so tudi njo kontaktirali invalidi in starejši občani s pobudo, da se v 
športnem parku v Črenšovcih uredi rusko kegljišče in prostor za balinanje, vendar bo zadovoljstvo tudi, če se 
navedeno uredi pri medgeneracijskem centru. 
 
Županja je svetnici Ireni Nerad odgovorila na vprašanje odprodaje občinskih stanovanj in sicer, da so ostala za 
prodajo le še zasedena stanovanja. 
 
Gorana Maučeca, svetnika OS, je zanimalo kako daleč je izgradnja avtopralnice v Črenšovcih. 
 
Županja je pojasnila, da bi se po informacijah s strani investitorja naj zgradila letos. 
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da se tudi ob nogometnem igrišču na Bistrici postavi nekaj klopi. 
 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je županja sejo zaključila ob 19.20 
 
 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
 
Zapisala:                                                          Sejo vodila: 
Jožica CIGAN                                                                          Vera MARKOJA, županja 
 

 
 

 
 


